
Vážení střelci,  

 

od letošního mistrovství České republiky už uběhl nějaký čas, a tak bychom chtěli reagovat na 

některé podněty, které se k nám od vás dostaly.   

 

První záležitost se týká kvality některých diplomů. Při naší střelbě používáme technologii 

devatenáctého století, a to velmi úspěšně. Pro tisk diplomů jsme použili technologii století 

jednadvacátého, ale ta nás bohužel zradila. Až při vlastním tisku došlo k problémům, které 

nešlo předvídat ani vyřešit na místě. Proto bylo třeba improvizovat a některé diplomy byly 

vytištěny na obyčejném papíru se standardním textem z použitého programu. Je pravda, že 

jsme na to měli upozornit před vlastním vyhlašováním výsledků s tím, že tyto nekvalitní 

diplomy budou později nahrazeny lepšími. Bohužel to byla poměrně hektická chvíle a prostě 

jsme na to zapomněli. Proto žádáme držitele těchto diplomů, aby nám napsali na mail 

miroslav-kantor@seznam.cz , budou jim vytištěny a odeslány nebo na nejbližších závodech 

předány nové kvalitní diplomy. Zároveň se všem dotčeným střelcům omlouváme, jsme si 

vědomi této chyby.  Bohužel, nikdo není dokonalý. 

 

Dále jsme slyšeli některé stížnosti na nízkou kvalitu cen pro vítěze, někdo si i stěžoval na to, 

že nebyla tombola nebo hudba. 

Tady je potřeba si uvědomit, že lze udělat jen takový závod, jaký lze zaplatit. Při stanovení 

startovného jsme se snažili, aby bylo co nejnižší. Našim cílem bylo připravit co nejlepší závod 

za co nejmenší startovné, hlavně vzhledem k současné ekonomické situaci. Spousta lidí si 

prostě nemůže dovolit příliš utrácet. Proto bylo startovné historicky nejnižší, 650 Kč pro členy 

a 750 Kč pro ostatní (pro srovnání, v roce 2007 a 2008 to bylo 900 a 1 200 Kč). Přitom až 

někdy do dubna 2010 bylo přihlášeno pouze kolem padesáti střelců, takže po finanční stránce 

to nevypadalo příliš dobře a hledali jsme způsoby jak snižovat náklady. Nemohli jsme si 

dovolit riskovat a spoléhat na to, že se většina lidí přihlásí na poslední chvíli. 

 

Pokud však většina členů AWS s touto filozofií nebude souhlasit a bude klást větší důraz na 

hodnotné ceny a doprovodný program, rádi se tomuto přání přizpůsobíme, ale za cenu 

výrazně vyššího startovného pro všechny.  

 

I když byla nakonec účast střelců poměrně vysoká, ani tak nebylo možné tento závod pořádat 

bez přispění spousty lidí, kteří do celé akce investovali vlastní čas, materiál, práci a peníze 

bez nároku na náhradu. Terče, do kterých se střílelo, musel někdo vyrobit, přivézt, natřít, 

rozestavět na stages a po závodech je zase uklidit, to samé platí o stolech, kulisách, malých 

stanech, barvách na terče atd. To všechno je práce skupiny lidí z AWS, kteří za to nechtěli ani 

korunu (jen vlastní terče mají hodnotu mnoha desítek tisíc korun). Dále někdo musel zajistit 

tisk příruček, registraci střelců, počítač a tiskárnu, zadávání výsledků do počítače, jejich 

kontrolu, a spoustu dalších věcí, bez kterých to prostě nejde. To všechno také nestálo AWS 

ani korunu, přestože to často dělali lidé, kteří si na to museli vzít dovolenou, postarat se o 

vlastní ubytování a stravu, a to po dobu delší než trval samotný závod, a přitom sami ani 

nestříleli. 

 

Tombola nebo hudba jsou opět finančně náročné, a pokud nejsou sponzoři, tak je to otázka 

priorit. Domníváme se, že je lepší mít dobrý závod bez tomboly, kapely a dalších 

doprovodných akcí, než naopak. 

Pryč jsou ty časy, kdy naši členové nebo sponzoři byli ochotni věnovat drahé ceny do 

tomboly nebo měli možnost sehnat zadarmo např. toalety. Takže za vybrané startovné se 

platily položky jako pronájem střelnice, mobilní záchody nebo nákup dvou velkých stanů.    
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Nechceme ale nyní prezentovat detailní vyúčtování, chceme pouze upozornit, že určitá 

skupina členů AWS v podstatě sponzorovala (stejně jako i v předcházejících letech) tyto 

závody, aby si ostatní mohli dobře zastřílet. I ty kritizované ceny pro vítěze dostala AWS jako 

dar od člena a barevné diplomy byly vyrobeny jiným členem v jeho volném čase a na jeho 

náklady. Bohužel to ale málokdo ocení. Veškerá činnost při pořádání závodů je na základě 

dobrovolnosti, existuje skupina lidí, kteří jsou ochotni pomoci, a pak je také skupina lidí, kteří 

nepomůžou nikdy. Možná by si měli sami vyzkoušet uspořádat závod, a pak se o své 

zkušenosti podělit s ostatními.  

 

Závěrem dovolte, abychom vyjádřili naše přesvědčení, že i přes zmiňovaný problém 

s diplomy bylo letošní mistrovství velmi úspěšné. Naší hlavní prioritou vždy bylo a bude 

uspořádat závod, na kterém si lidé dobře zastřílejí, a to se nám i letos podařilo. Každý, kdo 

někdy organizoval podobný závod, nám jistě dá za pravdu, že to není jednoduchá ani levná 

záležitost.  Proto v budoucnu uvítáme jakoukoliv pomoc, ať už ve formě pomocné ruky nebo 

financí.    

 

Prezidium AWS 


